

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校(第 20/21-033 號)

校長離任通告

親愛的家長：

感謝各位家長的信任和支持，將 貴子弟送到本校就讀。本校教職員不負所托，本著基督無私的愛培育學生的生命素質，建立良好的品格，校方亦致力提升學生兩文三語的能力，並幫助學生建立自信心及發揮個人潛能。教師也以專業的知識及態度，教養每一位學生。

朱逢招校長因私人理由於 2020 年 11 月向校董會請辭，於 2021 年 3 月 1 日離職，朱校長在職期間盡忠職守，貢獻良多。感謝上帝的帶領，本校已聘請林琮美女士為新任校長，並於 2021 年 3 月 1 日上任。林校長從事幼兒教育多年，持續擔任校長二十多載，經驗豐富。她於 2016 年榮獲行政長官社區服務獎狀，表揚她對幼稚園質素貢獻良多，並擔任教育局幼稚園課程諮議會委員達六年之久，另也擔任行政長官幼稚園傑出教師選舉評審委員，相信林校長定能帶領本校繼續發展，為學生提供更優質的幼兒教育。

在此，期盼各位家長能繼續與校方保持良好的溝通和合作，共同為學生的福祉努力。

敬祝各位家庭幸福，身體健康，主恩滿溢！

此 致
貴 家 長

基督教宣道會錦綉幼稚園/幼兒學校



校監



啟

葉 婉 珊

主曆二零二一年二月二十二日

C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/Nursery School (20/21-033)

Principal's Resignation Notice to Parents

22nd February 2021

Dear parents,

Thank you for your continuous trust and support in the past years. The faculty and staff of our school live up to our expectations and cultivate students' quality of life in the selfless love of Christ and build good character. The school is also committed to improving students' biliteracy and trilingual skills, and helping students build self-confidence and develop their personal potential. Teachers also train all students with professional knowledge and attitude.

Principal Chu Fung Chiu resigned in November 2020 on personal reasons and her last day is 28 February 2021. Principal Chu has devoted herself wholeheartedly to her duties and contributed a lot during her tenure. Under God's guidance and blessings, we have successfully recruited Ms. Lam King Mei Helen to be our new principal to take effect from 1 March 2021.

Principal Lam is a veteran of early childhood education and has been serving as kindergarten principal for more than 2 decades. In addition to her years' of experience, she has also obtained many relevant awards and outstanding achievements, including the Chief Executive's Community Service Certificate in 2016 for her contributions to the quality of kindergarten education. She has served as a member of the Kindergarten Advisory Council of the Education Bureau for six years. She has also served as a member of the Chief Executive's Kindergarten Outstanding Teacher Election Reviewer. I believe Principal Lam will definitely be capable to lead the school to continue to thrive and improve.

I hope that I can continue to count on your trust and support and work together for the well-being of students.

I wish all parents a happy family, good health, and with the Lord's grace!

Yours sincerely,



Ms. Ip Yuen Shan

Supervisor



C. & M. A. Fairview Park Kindergarten/Nursery School